

تكبيرات العيد *Magnifying God's Name on 'Eid*

Translation	Transliteration	Arabic Text
God is the Greatest, God is the Greatest, God is the Greatest, There is no god except God Himself (Allah).	<i>Allahu Akbar, Allahu Akbar, Allahu Akbar, La Ilaha Illallah.</i>	اللَّهُ أَكْبَرُ، اللَّهُ أَكْبَرُ، اللَّهُ أَكْبَرُ لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ.
God is the Greatest, God is the Greatest, And His is all Praise and Thanks.	<i>Allahu Akbar, Allahu Akbar, Wa Lillahil Hamd.</i>	اللَّهُ أَكْبَرُ، اللَّهُ أَكْبَرُ، وَلِلَّهِ الْحَمْدُ.
God is Indeed the Greatest! His is Abundant Praise and Thanks.	<i>Allahu Akbaru Kabeera, Wal Hamdu Lillah Katheera,</i>	اللَّهُ أَكْبَرُ كَبِيرًا، وَالْحَمْدُ لِلَّهِ كَثِيرًا،
And Glory be to Him Day and Night! There is no god except God Himself (Allah), the One and Only. He Fulfilled His Promise,	<i>Wa Subhan Allahi Bukrataw Wa Aseela. La Ilaha Illallahu Wahdah. Sadaqa Wa'dah,</i>	وَسُبْحَانَ اللَّهِ بُكْرَةً وَأَصِيلًا. لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ وَحْدَهُ. صَدَقَ وَعْدَهُ،
He Helped His Servant (Muhammad), He Granted His Followers a Manifest Victory, And Made the United Forces Turn Back in Defeat.	<i>Wa Nasara 'Abdah, Wa A'azza Jundahu, Wa Hazamal Ahzaba Wahdah.</i>	وَنَصَرَ عَبْدَهُ، وَأَعَزَّ جُنْدَهُ، وَهَزَمَ الْأَحْزَابَ وَحْدَهُ.
There is no god except God Himself (Allah). We Worship None Except Him, Offering our Sincere Devotion,	<i>La Ilaha Illallah. Wa La Na'budu Illa Iyyah. Mukhlisina Lahud Dina,</i>	لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ. وَلَا نَعْبُدُ إِلَّا إِيَّاهُ، مُخْلِصِينَ لَهُ الدِّينَ،
Even Though the Disbelievers may Hate it. O God! Send Your Blessings upon our Master (or 'Chief'), Muhammad, And upon the Family of our Master Muhammad, And on the Companions of our Master Muhammad, And on the Helpers of our Master Muhammad, And on the Wives of our Master Muhammad, And on the Descendents of our Master Muhammad, And Greet them for us with Much Respect!	<i>Wa Law Karihal Kafiroon. Allahumma Salli 'Ala Sayyidina Muhammad, Wa 'Ala Aali Sayyidina Muhammad, Wa 'Ala As-habi Sayyidina Muhammad, Wa 'Ala Ansari Sayyidina Muhammad, Wa 'Ala Azwaji Sayyidina Muhammad, Wa 'Ala Zurriyati Sayyidina Muhammad, Was Sallim Tasliman Katheera.</i>	وَلَوْ كَرِهَ الْكَافِرُونَ. اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ، وَعَلَى آلِ سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ، وَعَلَى أَصْحَابِ سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ، وَعَلَى أَنْصَارِ سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ، وَعَلَى أَزْوَاجِ سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ، وَعَلَى ذُرِّيَّةِ سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ، وَسَلِّمْ تَسْلِيمًا كَثِيرًا.

Don't be shy! Share this page and follow along

Your Community. Now.

Stay in touch and subscribe to local events at www.UmmahNow.org